
 
 
 
 

□ Artikel 33 vraag  

 

 

 

 

Door 

 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

Laurens van Voorst, Hart 

Raad (via griffie) 

Door griffie aan te geven 

Door griffie aan te geven 

 

Portefeuillehouder R. Compagne  

Datum    Datum antwoord Bijlage(n)  

    

Onderwerp:  Woningbouw 

 

Beste heer Compagne, 

 

 

In 2020 meldde het college dat Veghel ondanks de verstedelijkingsopgave (dat het dorp naar 

verwachting relatief veel nieuwe inwoners van buiten dat dorp zal trekken) een negatief 

migratiesaldo heeft (er vertrekken meer mensen dan er komen wonen) en dat er mede daarom 

sprake is van scheefgroei voor wat betreft de woningbouw in dat dorp in vergelijking met de 

andere kernen in Meierijstad. Uit de verantwoording over de woningbouw in 2021 blijkt dat 58% 

van de in dat jaar opgeleverde Meierijstadse woningen in Veghel staat. De plannen voor 2022 en 

verder voorzien in zeer grote harde plancapaciteit in vergelijking met Sint-Oedenrode en 

Schijndel. Vooral in Schijndel zijn de concrete plannen bijzonder beperkt. 

 

1. Wat vindt u van de hierboven geschetste situatie? 

2. Bent u van plan acties te ondernemen om de scheefgroei een halt toe te roepen en/of in met 

name Schijndel meer harde plancapaciteit te realiseren? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

3. Hoe komt het dat plan Hooghekke, waarvan ruim twee jaar geleden de grondeigenaar een 

behoorlijk concreet plan presenteerde, nog altijd niet tot de harde plancapaciteit hoort? 

4. Hoe gaat u de beoogde doelen met betrekking tot woningbouw realiseren in de grote kernen 

Sint-Oedenrode en Schijndel? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

L. van Voorst 


